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Bijeenkomstimpressie door Harry Nijhuis, wethouder van Losser 
 
 
“Opnieuw vond het overleg plaats op afstand en via de veelgeprezen digitale techniek. Die moderne 
hulpmiddelen hadden ons in dit geval gestolen kunnen worden. We hadden ons liever direct in de 
ogen gekeken, maar corona maakte een fysiek treffen op locatie helaas onmogelijk. Onze hoop is 
gevestigd op een volgende gelegenheid. 
 

Voorzitter Erik Volmerink trapte klokslag 10.00 uur af. 
Allereerst volgde een terugkoppeling over enkele onderwerpen 
Zelf gaf ik kort de stand van zaken over de kerkenvisies in het 
bijzonder en de toekomst van religieus erfgoed in het 
algemeen. In Overijssel zijn maar liefst 22 gemeenten bezig 
met het opstellen van een kerkenvisie. Kerken zijn voor de 
inwoners meer dan stenen gebouwen. Het zijn ook 
beeldbepalende en vaak historische markers in onze dorpen 
en steden en de emotionele betrokkenheid van de inwoners is 
groot. Een thema dat dus aandacht verdient én krijgt. 

  
Vanzelf kwam de voortgang of liever gezegd 
vertraging van de Omgevingswet ter sprake. 
Opnieuw ligt er uitstel in het verschiet tot 1 oktober 
of 1 januari aanstaande. Herhaaldelijk uitstel kleeft 
inmiddels aan de Omgevingswet. Dat zet de 
geloofwaardigheid van deze omvangrijke 
implementatie onder druk, maar ook worden de 
staande processen en systemen steeds 
kwetsbaarder. Een zorg die breed wordt gedeeld. 
Over ingangsdatum geeft de minister nog geen 
duidelijkheid. De Overijsselse gemeenten staan 
daarin wat steviger; gewoon doen nu. Helderheid en 
besluitvaardigheid is geboden! 
  
Het onderwerp stikstof geeft altijd stof voor 
informatie-uitwisseling en discussie. Dat was deze 
keer in het platform ruimtelijk domein niet anders. 
Stikstof lijkt de olifant binnen de grote opgave voor 
komende jaren, waarvan ook klimaat, water, bodem, 
en de schaarse ruimte onderdeel zijn. De wenselijke 
en veelbesproken integrale aanpak. Beetje bij beetje 
en stap voor stap komt er meer duidelijkheid in een 
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complexe materie. De presentatie van Pieter Dikhoff hielp om het inzicht te vergroten. 
Vooralsnog staan we voor de uitdaging om de technische en juridische benadering van dit moment te 
vertalen naar een praktische uitvoering. Daarnaast staan de gemeenten voor een dilemma tussen 
korte en lange termijn. Nu vergunningen verlenen, initiatieven faciliteren en reductie realiseren, zonder 
voor de verdere toekomst de integrale doelstelling op gebied van stikstof, klimaat, water en ruimte uit 
het oog te verliezen.  
Voor de oplossing van de stikstofproblematiek lijkt de agrarische sector een dominante positie in te 
nemen. De impact voor de provincie Overijssel met haar grote landbouwsector is daarmee evident. 
Wat doorklonk in de reacties en discussie van de deelnemers is de grote zorg over hoe de omvang en 
bedrijfsvoering en daarmee het perspectief van onze agrarische sector er in de toekomst gaat uitzien.  
 

 
Erik Volmerink sloot af met de mededeling dat we elkaar de volgende keer zien op 19 mei, al dan niet 
in deze samenstelling door de komende gemeenteraadsverkiezingen.  
Ter afsluiting de hamvraag van onze voorzitter; willen we na de verkiezingen op deze wijze door? Een 
overleg dat themagericht is met inhoudelijke presentaties, excursies en waar nodig actiegericht naar 
partners en andere bestuursorganen. Deze aanpak werd breed gedragen en iedereen sprak zich 
volmondig uit om dit overleg op deze wijze handen en voeten te blijven geven.  
 
Nadat het overleg werd afgesloten spoedden veel van de aanwezigen zich digitaal naar de volgende 
meeting. Ook die ging over onze toekomstig leefomgeving, namelijk een bestuurlijk overleg over de 
nieuwe provinciale omgevingsvisie.” 
 
 


